
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 28. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål F
Mener ministeren, at det er rimeligt, at behandlingsgarantien gang på gang overskrides, 
og at patienter skal vente meget længe på at få behandling på offentlige hospitaler, 
når privathospitaler samtidig har ledig kapacitet og står klar til at behandle patienter? 
Og er ministeren ikke enig i, at det ville være fornuftigt, hvis de mindre komplicererede 
patienter i højere grad blev henvist til privathospitaler til operation af f.eks. knæskader 
eller brok, således at der blev frigjort kapacitet på de offentlige hospitaler til at behandle 
de patienter, hvis situation er mere kompleks, og som derfor ikke har mulighed for at blive 
behandlet på et privathospital? Endelig bedes ministeren uddybe, om ministeren mener, 
at regionerne og de offentlige hospitaler er gode nok til at henvise patienter til behandling 
på privathospitaler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA).

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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